
تولیـد داخـل، قاچـاق میـوه را
زمیـنگیر کـرد/ کسـی اقـدام خاصـی

نکرد

رئیس اتحادیه باغداران استان تهران با بیان اینکه عدم صرفه
اقتصادی دلیل اصلی کاهش عرضه میوههای قاچاق است، گفت:وضعیت تولید

مرکبات بسیار مناسب است.

مجتبی شادلو  با اشاره به کاهش عرضه میوههای قاچاق در بازار
داخلی، اظهارداشت: وضعیت تولید داخل بسیار مطلوب است و در سال
جاری میوه آنقدر فراوان و قیمتها آنقدر پایین بود که قاچاق دیگر

کاری منطقی نبود.

وی تصریح کرد: در واقع مناسب بودن قیمت تولیدات داخلی و به صرفه
نبودن قاچاق، باعث شد این اقدام کمرنگ شود نه اینکه بگوییم

جلوگیری خاصی انجام شد و قاچاقچیان تهدید شدند و یا ترسیدند.

رئیس اتحادیه باغداران استان تهران تصریح کرد: عدم صرفه اقتصادی
دلیل اصلی این امر است اگر نه قاچاقچیان هر وقت فرصتی یافتند

وارد کردند و چیزی هم نتوانست مانع آنان شود.

شادلو در بخش دیگری از سخنان خود درباره وضعیت تولید مرکبات در
سالجاری اظهارداشت: وضعیت تولید در حال حاضر مطلوب است البته اگر
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اتفاق خاصی رخ ندهد.

وی گفت: سال گذشته نیز وضعیت تولید ما بسیار خوب بود و همه دست
اندرکاران در تلاش بودند تا محصول مازاد را صادر کنند که متاسفانه
سرمازدگی ۲۸ آبان ماه موجب شد خسارت سنگینی به تولید و باغات
وارد شود و حتی بخشی از نیاز داخل نیز از راه قاچاق و واردات

تامین شد.

شادلو ادامه داد: الان هم تولید فراوان است و ما نیاز داریم محصول
مازاد را صادر کنیم امیدوار هستیم که این تولید به سرانجام برسد

و شاهد سرمازدگی و طوفان شدید نباشیم.


